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Prezydent Miasta Legnicy 
    Tadeusz Krzakowski

ZAPYTANIE

Szanowny Panie Prezydencie 

W związku z planowaną budową 3-ciego etapu drogi ZDP, proszę o poinformowanie mnie
kiedy zostały przeprowadzone w tej  sprawie konsultacje społeczne? W jakiej  formie odbyły się
konsultacje? Ile mieszkańców w nich uczestniczyło? Jakie uwagi mieli mieszkańcy? 

Z poważaniem 

Karolina Jaczewska-Szymkowiak
               Radna Rady Miejskiej Legnicy


